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Abstract (en)
The road marking (20) has a number of basic bodies (21) which are coupled to one another in the longitudinal direction one behind another by
means of coupling devices. For each basic body (21), at least one reflector bow (23) is present, which is aligned transversely to the longitudinal
extent of the basic body (21) and is detachably connected to the basic body (21) by means of a connection device. The reflector bows (23) have on
both their end sides a number of reflectors (49) which are permanently connected to the reflector bow. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Leiteinrichtung (20) weist eine Anzahl Grundkörper (21) auf, die in Längsrichtung hintereinander mittels Kupplungsvorrichtungen miteinander
gekuppelt werden. Für jeden Grundkörper (21) ist wenigstens ein Reflektorbügel (23) vorhanden, der quer zur Längserstreckung des Grundkörpers
(21) ausgerichtet und mittels einer Verbindungsvorrichtung mit dem Grundkörper (21) lösbar verbunden wird. Die Reflektorbügel (23) weisen an
ihren beiden Stirnseiten eine Anzahl Reflektoren (49) auf, die mit dem Reflektorbügel dauerhaft verbunden sind. <IMAGE>
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